
PROTOKOT

zposiedzeniaRadyDziekariskiejWydziatuFi|ozofiiiNaukSpo|ecznych

Uniwersytetu Mikofaja Kopernika w Toruniu

z dnia O7.O9.202L r.

OBECNI:

oDrhab.Radoslawsojak,prof.UMK-DziekanwydzialuFilozofiiiNaukspofecznych'
o Dr hab. Mafgorzata Federowicz-Kruszewska' prof' UMK'

o Dr Adrian W6jcik,
o Dr Anna Kola,

o Dr hab. Ditta Baczala, Prof' UMK,

o Prof. dr hab. Ewa Glowacka,

o Dr Tomasz Komendziriski,

. dr hab' Violetta Kopi6ska, prof' UMK'

o Prof. Dr hab. Maria Lewicka

o Dr hab. Marek Nasieniewski, prof' UMK'

o Dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof' UMK'

o Dr hab. Krzysztof Pietrowicz, prof' UMK'

o Dr hab. Aleksandra Seklecka, prof' UMK'

o Dr Joanna Szalacha-Jarmu2ek,

o Prof. Dr hab. Tomasz Szlendak,

o Dr hab. Michal Wr6blewski, prof' UMK

r Mgr Anna Mielczarek-Taica,

o Weronika Puciata,

o Natalia Stek.

Go56:
o Mgr Anna KrawczYk

o Mgr Agnieszka Sitkowska

PORZADEK OBRAD:

1-. Otwarcie Posiedzenia

2. Informacje i komunikaty Dziekana

3. Informacje i komunikaty pozostatych uczestnik6w spotkania

4. Uchwala Rady Dziekafiskiej w sprawie przedfu2enia zatrudnienia prof. dr' hab' Urszuli Zegleri

w Instytucie Badafi Informacjii Komunikacji

5. Zmiana czlonka Komisji oceniajqcejw dy;cyplinie naukio komunikaciii medioch

6. Opinia Rady Dziekafskiejw sprawie powolania dr hab. Agnieszki Hamerliriskiej, prof' UMK na

kierownika Katedry Pedagogiki Funkcjonalnej

T.ZaopiniowanieprzezRadqDziekafiskqformywyr62nienianaj|epszegostudentaiabso|wenta
WFiNS



8. Korekta procedury obron na WFiNS - referuje

prof. UMK.

9. Wolne wnioski.

10. Zamkniqcie Posiedzenia.

dr hab, Malgorzata Fedorowicz-Kruszewska,

Posiedzenie Rady Dziekafiskiei Wydziolu Fitozofii i Nauk Spolecznych rozpoczqlo siq o godzinie

77:o0wtrybieonline,przyzdstosowoniuaplikocjiTeams.

Ad1

Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK otworzyl posiedzenie Rady Dziekadskiej Wydziafu Filozofii

i Nauk spolecznych. Na pro6bq Dziekana dr hab. Marek Nasieniewski, prof. UMK, zgodzil siq zostai

konsultantem protokolu. Na poczqtku spotkania Dziekan poprosil o uwagi do zaproponowanego

porzqdku obrad. wobec ich braku, porzqdek posiedzenia zostaf przyjqty.

Ad2

Na wstqpie Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK podjql temat oceny pracownik6w' Podkre6lil'

2e oceniani bqdq wszyscy pracownicy, nawet Ci, kt6rzy ostatnio uzyskali stopieri naukowy' Od

pracownik6w nie jest ju2 wymagane potwierdzenie bibliografii publikacji w postaci wydruku z

podpisem. Wystarczy zlo2enie wydruku z systemu Expertus. Decyzjq Dziekana, czlonkowie komisji

oceniajqcych nie bqdq mieli zajqi po godzinie L7:oo, aby umo2liwii spotkania wszystkich czlonk6w w

godzinach popofudniowych. Ostatni komunikat Dziekana dotyczyl zniesienia przez Ministerstwo

Edukacji i Nauki obowiqzku powiqzania ORCID-u z PBN'

Ad3

Dr Anna Kola na wstqpie swojego wystqpienia podziqkowala wszystkim zainteresowanym za zlo2enie

protokol6w z hospitacji. Przypomniafa tak2e o zmianie wzor6w formularzy oraz o tym, 2e do 15'09

nale2y zlo2yi listq os6b, kt6re obejmie tegoroczna hospitacja. Pani Prodziekan wspomniala tak2e, 2e

do j.0.09 nale2y zto2y(listq zajqi zdalnych realizowanych na poszczeg6lnych kierunkach. Odnoszqc siq

do kwestii tegorocznej rekrutacji na poszczeg6lne kierunki, Pani Prodziekan ocenila, 2e biorqc pod

uwagq najSwie2sze dane z systemu lRK, sytuacja nie jest najgorsza'

Nastqpnie glos zabral dr Adrian W6jcik, kt6ry poinformowal o zakupie nowego systemu do ewaluacji

bibliotecznej OMEGA-pSlR oraz o planowanym szkoleniu i wstqpnej ewaluacji. Po jej wprowadzeniu



Dyrektorzy Instytutow bqdq zobowiqzani do napisania maili do pracownik6w z pro5bq o sprawdzenie

danych w sYstemie'

Dr hab. Ditta Baczala, prof. UMK zadafa pytanie' czy pracownicy oceniani przez student6w bqdq mieli

wglqd w wypelnione ankiety' Dziekan udzielif odpowiedzi twierdzqcej'

w dalszej czqSci dyskusji Dr hab. Zbigniew Nerczuk' prof' UMK' przywolal temat ZarzEdzenia JM

Rektora w sprawie prowadzani a zajqi zdalnych w nadchodzEcym roku akademickim' Zdaniem

Profesora w zarzqdzeniu nie jest dokladnie okreslone' czy do wniosku nale2y dolqczyi uzupelniony

sy|abusdanegoprzedmiotuzsystemuUsos.Niewynikatowprostzjegotre6ci.

prof. Dr hab. Maria Lewicka zwr6c*a uwagq na kwestiq przenoszenia siq student6w miqdzy kierunkami'

pani profesor uwa2a, 2e w zwiqzku z tym, 2e cala procedura odbywa siq wylqcznie za po6rednictwem

, 
systemu IRK, jest ca|kowicie poza kontro|q Dyrektor6w Instytut6w' Nie wiadomo dokladnie, kto

decydujeotym,czykandydatspelniawarunkiprzyjqcianadanykierunek.Takierozwiqzanieniejest

dobre. po wysruchaniu uwag pani profesor, Dziekan zrecil prodziekanom dr Annie Kori oraz Dr hab'

Malgorzacie Federowicz-Kruszewskiej' prof' UMK' zbadanie sprawy'

ostatniE osobq, kt6ra zabrala glos w tej czqsci dyskusji, byla mgr Anna Mielczarek-Taica' kt6ra

poinformowa|a,2eodStronyuczeInianej,przenoszeniestudent6wkoordynujemgrMartyna

Mendelewska z dziekanatu na Bielanach' Do tej pory nie ma jednak konkretnych informacji o tym' jak

ma wYglqdai Przenoszente'

Nawiqzujqcjeszczedotematuankiet,PaniAnnaprzypomnia|a,2eankietyzostatniegoroku

akademickiego trzeba zroLytdo dnia r5.\o.2o2tr. u prodziekan dr Anny Kori' w zwiqzku z tym' trzeba

stworzy6 listq os6b, dla kt6rych nale2y jeszcze wygenerowai ankiety' Prof' Dr hab' Maria Lewicka

Spytala,czydoankietmo2nado|qczyiWewnqtrzneocenydotyczqceposzczeg6|nychpracownik6w.

Dziekanwyrazilzgodq.Zdecydowaftak2e,2eankietyzpoprzednichlatpracownicymuszqwydrukowac

samodziernie. Ankietami z tego roku zajmie siq prodziekan Anna Kora. Dr hab. Mafgorzata Federowicz-

Kruszewska, prof. UMK, zwr6cila uwagq na to, 2e z poziomu USoS-a nie ma mo2liwosci Sciqgniqcia

ankiet.Jedynqmo2|iwo6ciqjestrobieniezrzut6wekranu'DziekanpoprositPaniqProdziekano

sprawdzenie tej kwestii raz ieszcze'



Ad4

o zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil Prof. dr hab. Ewq Glowackq. Pani Profesor przekonywala

uczestnik6w Rady, 2e rzeczony wniosek jest w pelni uzasadniony. Glos w dyskusji zabral tak2e dr

Tomasz Komendzi6ski, kt6ry podkreSlil, 2e w lBlK-u potrzebni sq dodatkowi pracownicy'

w gfosowaniu tajnym, na 25 os6b uprawnionych do glosowania, oddano 17 glos6w - TAK'

W/w Uchwafa zostala przyjqta przez Radq Dziekaf skq jednomy6lnie'

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosif Prof' dr hab' Ewq Gfowackq' Pani Profesor

poinformowala czlonk6w Rady, Le dr hab. Anita Pacholik-Zuromska w nadchodzqcym roku

akademickim przechodzi na urlop. w zwiqzku z tym, konieczne jest powolanie nowego Kierownika

odpowiedzialnego za pracq Komisji. W tym miejscu zaproponowano kandydaturq dr hab' Arkadiusza

Guta, prof. UMK.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, oddano 15 gtos6w - TAK'

w/w wniosek zostal przyjqty przez Radq Dzieka6skq jednomySlnie.

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil dr hab. Dittq Baczalq, prof. UMK (w zastqpstwie Prof' dr

hab. Krzysztof Rubachy). pani Profesor poinformowala, ie poprzedni kierownik Katedry wystqpif o

rozwiqzanie umowy z uczelniq. W zwiqzku z powy2szym, konieczne jest powofanie nowego Kierownika'

W dalszej czqSci wystqpienia Pani Profesor przekonywala, 2e ze wzglqdu na swoje osiqgniqcia i

zaanga2owanie, prof. Hermeli6ska jest bardzo dobrym kandydatem do objqcia funkcji, o kt6rej mowa

we wniosku. Wniosek popart Dziekan'

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, oddano 17 gfos6w - TAK'

W/w wniosek zostal przyjqty przez Radq Dziekaf skq jednomy5lnie'

Ad6



Ad7

o zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil dr hab. Malgorzatq Fedorowicz-Kruszewskq, prof' UMK'

Pani Profesor zaproponowala nowe formy wy162nienia student6w wydziafu Filozofii i Nauk

Spofecznych UMK w konkursie w roku akademickim 2021./2022. opr6cz nagr6d materialnych, jak bylo

do tej pory, wy162nieni tytulami ,,Najlepszy student" oraz ,,Najlepszy absolwent wydzialu" mieliby

dostawai nagrody pieniq2ne, a osoby sfawiqce dobre imiq UMK, mialyby dodatkowo otrzymywai

materialy promocyjne Uczelni. system nagr6d po zmianie przedstawialby siq nastqpujqco:

1) ,,Najlepszy student wFiNS" - dyplom, nagroda pieniq2na, materialy promocyjne i pamiqtki UMK;

2l ,,Najlepszy absolwent WF|NS" - dyplom, nagroda pieniq2na, materiafy promocyjne i pamiqtki

UMK;

3) ,,Wyr62nienie za rozslawianie uMK na arenie miqdzynarodowej" - dyplom, materiafy

promocYjne i Pamiqtki UMK;

4l ,,Wyr62nienie za wsp6fpracq z otoczeniem spoleczno-gospodarczym" - dyplom, materiafy

promocyjne i Pamiqtki UMK.

Przy okazji Pani Prodziekan przypomniala, 2e wnioski w sprawie kandydatur do powy2szych nagr6d

przyjmowane sq do tO.O9.2O2Ir. Dziekan poparl wniosek i poinformowal, 2e wysokoSi nagrody

pieniq2nej bqdzie ustalana na bie2qco.

w glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do gfosowania, oddano 19 glos6w - TAK'

W/w wniosek zostal przyjqty przez Radq Dziekadskq jednomy6lnie'

Ad8

Korekta procedurv obron na WFiNS

O zreferowanie tego punktu Dziekan poprosil dr hab. Malgorzatq Fedorowicz-Kruszewskq, prof' UMK'

Pani Profesor od razu przywolala Zarzqdzenie nr 94 Rektora UMK z dnia 4 maja 2o2o r. w sprawie

szczeg6lnego trybu przeprowadzania egzaminu dyplomowego w okresie trwania ograniczef w

funkcjonowaniu Uniwersytetu zwiqzanych z zapobieganiem i przeciwdzialaniem rozprzestrzeniania siq

wirusa SARs-co-v-2 w5r6d czlonk6w spoleczno6ci uniwersytetu Mikofaja Kopernika w Toruniu 519, p.

3 orazZarzqdzenie nr L25 Rektora UMK z dnia 4 czerwca 2O2O r. zmieniajqcym zarzqdzenie Nr 94

Rektora UMK z dnia 4 maja 2020 r. w sprawie szczeg6lnego trybu przeprowadzania egzaminu

dyplomowego w okresie trwania ograniczed w funkcjonowaniu Uniwersytetu zwiqzanych z

zapobieganiem i przeciwdzialaniem rozprzestrzeniania siq wirusa SARS-Co-V-2 w516d czlonk6w



spolecznosci Uniwersytetu Mikolaja Kopernika w Toruniu. Zgodnie z propozycjq Pani Prodziekan, punkt

12 procedury obron zdalnych itradycyjnych na wFiNS UMK mialby brzmief:

Dziekon w porozumieniu z promotorem wskozuie przewodniczqcego komisii. Funkciq

przewodniczqcego moie pelnit dziekon, prodziekon, bqdi inny procownik wydziolu co noimniej

ze stoPniem doktoro.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, oddano 18 gfos6w - TAK'

W/w wniosek zostaf przyjqty przez Radq Dziekafiskq jednomySlnie'

Ad9

W czqSci spotkania dotyczqcejwolnych wniosk6w, glos zabrali:

1) Mgr Anna Mielczarek-Taica, kt6ra poprosila o informacjq dotyczqcq ewentualnych zmian w

skladzie RadY Dziekadskiej.

2l Weronika puciata, kt6ra poprosita Dziekana o udzielenie odpowiedzi ws. dofinansowania do

zakupu bluz. Dziekan obiecal zapoznat, siq ze sprawq i udzielii odpowiedzi.

3) Dr hab. Ditta Baczala, prof. UMK, kt6ra poprosifa Dziekana o decyzjq w sprawie prowadzenia

zajqi w salach bez okien. Dziekan postanowil, 2e w przypadku zajqi stacjonarnych, wszystkie

one odbywai siq bqdq zgodnie z ustalonym wcze6niej planem'

4l Dr Adrian W6jcik, kt6ry poinformowal, 2e na Wydziale trwajq poszukiwania kandydata na

doktoranta, kt6ry w swojej pracy naukowej podjqlby kwestie zwiqzane z ochronq Srodowiska.

po wysluchaniu wszystkich wniosk6w, Dziekan podziqkowal uczestnikom spotkania za obecno6i

i zamknql posiedzenie Rady Dziekaf skiej. Nastepne posiedzenie zaplanowano na27.09'2O2tr.

Protokolowafa:

w/m-
Konsultant protokolu:


